
Protokół Nr LVI/22

z LVI/22 sesji Rady Miejskiej w Pabianicach, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022r.
O godz. 13,00 w sali nr 4 UM Pabianice ul. Zamkowa 16.

Stan Radnych – 23
Obecnych – 22

Lista  obecności  radnych  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  stanowi  załącznik  nr  1  do
protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.

Ad. 1
Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski otworzył o godz. 13,00 LVI sesję Rady Miejskiej
w Pabianicach. Przywitał wszystkich uczestników posiedzenia, jeden radny nieobecny.

Ad. 2 
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  wraz  z  zawiadomieniem
o zwołaniu  sesji  Rady  Miejskiej  doręczony  został  radnym  porządek  obrad  stosownie
do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. (zał. nr 2). Uwag nie było, porządek
uważam za przyjęty.

Ad. 3
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  (dalej:  Prezydent  Miasta) przedstawił  pisemną
informację  dotyczącą  wydanych  zarządzeń,  przygotowanych  projektów  uchwał,
ważniejszych decyzji oraz spotkań za okres od 26 października 2022r. do 28 listopada
2022r. (zał. nr 3). Dodatkowo poinformował:
• Wykonawca remontu linii tramwajowej w terminie zgłosił do odbioru ul. Łaską, od pętli
przy  ul.  Wiejskiej  do  ul.  Zielonej  oraz  ul.  Łódzką  w  Ksawerowie,  od  Małego  Skrętu
do ul. Widzewskiej  i  przekazał  dokumentację  powykonawczą,  która  jest  sprawdzana.
30 listopada zgłosi do odbioru Warszawską, na odcinkach od ul. Widzewskiej do Dużego
Skrętu,  od  Dużego  Skrętu  do  ul.  Sikorskiego,  od  ul.  Sikorskiego  do  ul.  Kaplicznej.
Zgłoszenie do odbioru nie wyklucza robienia prac wykończeniowych. Na ul.  Zamkowej,
od ul. Łaskiej do ul. Kilińskiego, zakończyły się zasadnicze prace budowlane, ale nadal
nie ma decyzji ze starostw na wycięcie drzewa, co uniemożliwia wykonawcy zgłoszenie
odcinka do odbioru. 
•  Od  4  listopada  Urząd  Miejski  przyjmuje  wniosków  o  zakup  preferencyjny  węgla.
Do wczoraj (28.11) złożono ich 800. Mamy podpisaną umowę z Polską Grupą Górniczą
i czekamy  na  realizację  złożonego  zamówienia  z  nadzieją,  że  węgiel  dotrze
jak najszybciej. 
• Podpisana został umowa na przebudowę Starego Rynku. Zakres obejmuje plac z drogą
zachodnią  i   opracowanie  dokumentacji  dla  terenów  przy  pomniku  Niepodległości
i kościele św. Mateusza. Wybrana została oferta spółki Remondis, która  mimo że złożyła
droższą  ofertę  (ok.  486  tys.)  skróciła  termin  realizacji  zamówienia  do  15  miesięcy,
co zaważyło na wyborze. Koszt realizacji zamówienia to 7.377.540 zł. Podpisanie umowy
planowane  jest  w  tym  tygodniu.  W  pierwszej  kolejności  nastąpi  rozbiórka
pomnika Bojowników o Wyzwolenie Społeczne i Narodowe.
•  Zimowe utrzymanie  obejmuje  w tym roku 128 km  utwardzonych  i  nieutwardzonych
ulic miejskich  i 23 km ulic powiatowych. Ponadto odśnieżanie zatok i pętli autobusowych
na  powierzchni  13  tys.  m  kw.,  chodników  na  pow.  80  tys.  m  kw.  oraz  280  przejść
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dla pieszych. ZDM zmagazynował 950 ton soli drogowej i 800 ton piasku (łącznie 1750 ton
mieszkanki piasku z solą), co wstępnie powinno wystarczyć do końca sezonu zimowego.
Za  zimowe  utrzymanie  dróg  miejskich  oraz  powiatowych  odpowiada  ZDM  oraz  firmy
wynajęte do świadczenia usług. 
•  W  parku  Wolności  zakończyła  się  modernizacja  górki  aktywności  „Wieloryb”.  Prace
polegały m.in. na położeniu nawierzchni bezpiecznej wokół urządzeń. Zostały też zrobione
drugie schody wejściowe na górkę, od strony zjeżdżalni. 
• Pabianice dołączyły do ogólnopolskiego programu „Kiedy śmieci”. Głównym elementem
jest  bezpłatna  aplikacja  dla  mieszkańców,  która  m.  in.  przypomina  o  harmonogramie
odbioru  odpadów  komunalnych,  zbiórce  odpadów  wielkogabarytowych  czy  terminie
płatności.

Radny  Włodzimierz  Stanek:  czy  znana  jest  data  rozbiórki,  co  do  tygodnia,  bo  wiele
osób jest  tym  żywo  zainteresowanych?  Czy  są  szanse  na  definitywne  zakończenie
sprawy możliwości  wędkowania  na  Lewitynie,  ta  sprawa  ciągnie  się  już  bardzo
długo, na chwilę  obecną  ludzie  łowią,  a  nie  powinni,  mamy  nadzieje  raz  na  zawsze
tą sprawę zakończyć, mamy nadzieję, że z korzyścią dla mieszkańców?

Radny  Piotr  Różycki:  tym  razem  moja  ciekawość  wzbudził  wybór  firmy  Remondis,
jestem zaskoczony  wyborem  firmy  Remondis,  nie  znalazłem  żadnych  informacji
o podobnych pracach prowadzonych przez tą firmę? Proszę się podzielić wiedzą na ten
temat, jeśli taką Pan posiada o podobnych pracach firmy Remondis.

Przewodniczący  Rady:  przypominam,  ze  jesteśmy  w  punkcie  informacja  Prezydenta,
proszę  abyśmy odpowiedzi  przenieśli  do  pkt  informacje  i  komunikaty.  Teraz  jesteśmy
w punkcie stricte informacje Prezydenta.

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. - projekt nr 1
(zał. nr 4) z autopoprawką 

Skarbnik  Miasta  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta) zgłosiła
autopoprawkę do projektu ww. uchwały: w  § 3 zamiast słowa „wydatków” powinno być
„dochodów”. Pozostała treść bez zmian.
I. Po stronie dochodów dokonuje się zwiększeń  o kwotę 371.000 zł, w tym:
- dochodów w kwocie 60.000,00 zł w związku z zawartym Porozumieniem Nr 031.15.2022
Zarządu  Powiatu  Pabianickiego  z  dnia  3  października  2022  r.  na  prowadzenie  zadań
w zakresie utrzymania dróg powiatowych w Pabianicach,
- dochodów w kwocie 72.000 zł w związku ze zmianą wysokości kwoty dofinansowania
kosztów  rocznego  pobytu  jednego  uczestnika  Warsztatu  Terapii  zajęciowej  -  dotacja
z PFRON (MCPS),
-  dochodów  w  kwocie  204.000  zł  w  związku  przyznanymi  środkami  na  wypłatę
przez gminę dodatków dla podmiotów wrażliwych w związku z ustawą z dnia 15 września
2022  r.  o  szczególnych  rozwiązaniach  niektórych  źródeł  ciepła  w  związku  z  sytuacja
na rynku paliw,
-  wpływów  z  różnych  dochodów  kwota  20.000,00  zł  (refundacja  wynagrodzeń
pracowników ZDM),
-  wpływów ze  sprzedaży wyrobów 5.000,00  zł  (sprzedaż  wyrobów wykonanych  przez
uczestników WTZ - MCPS),
- wpływów z usług kwota 10.000,00 zł (Schronisko dla zwierząt).
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II. Po stronie wydatków dokonuje się zwiększeń w kwocie 371.000 zł, w tym:
- zwiększenie  wydatków  związanych  z  realizacją  ich  statutowych  zadań  w  Zarządzie
Dróg Miejskich - kwota 60.000,00 zł (zimowe utrzymanie dróg),
-  zwiększenie  wydatków  w  grupie  wynagrodzeń  i  pochodnych  od  wynagrodzeń
w Zarządzie  Dróg  Miejskich  -  kwota  20.000  zł  (wynagrodzenie  dwóch  pracowników
zatrudnionych w ramach umowy z Powiatowym Urzędem Pracy w Pabianicach),
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  realizacją  ich  statutowych  zadań  w  Wydziale
Inwestycji Miejskich - kwota 196.113,96 zł (wypłata dodatków dla podmiotów wrażliwych),
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  realizacją  ich  statutowych  zadań  w  Wydziale
Edukacji,  Kultury  i  Sportu  -  kwota  7.886,04  zł  (wypłata  dodatków  dla  podmiotów
wrażliwych - zakup oleju dla PM 8),
-  zwiększenie wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań w Schronisku
dla Zwierząt - kwota 10.000,00 zł (w tym na uzupełnienie braków na energię elektryczną,
gaz i wodę i zakup karmy dla zwierząt),
- zwiększenie wydatków w grupie wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń w Miejskim
Centrum Pomocy Społecznej w związku ze zmianą wysokości dofinansowania kosztów
rocznego pobytu jednego uczestnika w WTZ - kwota 72.000 zł, 
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  realizacją  ich  statutowych  zadań  w  Miejskim
Centrum Pomocy Społecznej - kwota 5.000 zł (zakup usług związanych z działalnością
WTZ).
III. Dokonuje się przeniesień:
-   wydatków  z  działu  750  rozdziału  75023  grupy  wynagrodzenia  i  pochodne
od wynagrodzeń do działu 710 rozdziału 71004 grupy wydatków związanych z realizacją
ich statutowych zadań w Wydziale Urbanistyki na kwotę 4.000,00 zł,
-  dochodów i  wydatków z  działu  852  rozdziału  85295  do  działu  853  rozdziału  85395
w związku z  koniecznością  dostosowania  klasyfikacji  budżetowej  na  realizację  wypłaty
dodatku węglowego  zgodnie z informacją MF.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu  Pani  Iwona  Marczak  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Piotr Duraj poinformował o pozytywnym
zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów Pani  Bożenna  Kozłowska  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  Pani  Grażyna  Wójcik
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie
projekt ww. uchwały. 

Głosowanie  jawne  imienne  -  reasumpcja  (zał.  nr  5):  za  przyjęciem  uchwały:  -  22,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0. Podjęto uchwałę Nr LVI/549/22 (zał. nr 6).

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. - projekt nr 2
(zał. nr 7)
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Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 147.572,41 zł, w tym:
-  zwiększenie  dochodów w kwocie  134.000,00  zł  z  tytułu  podziału  rezerwy subwencji
ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego na 2022 r.;
-  zwiększenie dochodów w kwocie 13.572,41 zł  wynikające z podpisanych porozumień
z innymi gminami w sprawie międzygminnych punktów katechetycznych.
II. Zwiększa się plan wydatków per saldem o kwotę 147.572,41 zł, w tym:
1) wydatki bieżące – (łączna kwota zwiększenia per saldem 89.245,41 zł), w tym:
-  zwiększenie  dotacji  przedmiotowej  dla  Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej,
z przeznaczeniem na remonty lokali mieszkalnych - kwota 100.000,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  w  kwocie  4.900,00  zł  w  grupie  wynagrodzeń  i  pochodnych
od  wynagrodzeń   w  Wydziale  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  w  związku  z  podpisanymi
porozumieniami z innymi gminami w sprawie międzygminnych punktów katechetycznych;
-  zwiększenie  wydatków  w  kwocie  8.165,80  zł  w  grupie  wynagrodzeń  i  pochodnych
od wynagrodzeń  w Szkole Podstawowej Nr 15, w związku z podpisanymi porozumieniami
z innymi gminami w sprawie międzygminnych punktów katechetycznych;
- zwiększenie wydatków w kwocie 506,61 zł w grupie wydatków związanych z realizacją
ich   statutowych  zadań  w  Szkole  Podstawowej  Nr  15,  w  związku  z  podpisanymi
porozumieniami z innymi gminami w sprawie międzygminnych punktów katechetycznych;
-  zwiększenie dotacji  podmiotowej  dla  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  z przeznaczeniem
na wymianę świetlówek na żarówki energooszczędne - kwota 5.673,00 zł,
- zwiększenie dotacji podmiotowej dla Miejskiego Ośrodka Kultury, w tym z przeznacze-
niem na wymianę żarówek na energooszczędne, instalację podlicznika na sali widowisko-
wej oraz czujników ruchu na zewnątrz budynku - kwota 10.000,00 zł,
-  zmniejszenie  wydatków w kwocie  40.000,00 zł  w  grupie  wynagrodzeń i  pochodnych
od wynagrodzeń w Szkole Podstawowej Nr 9.
 2) wydatki majątkowe – (łączna kwota zwiększenia 58.327,00 zł), w tym:
- przyznanie dotacji celowej dla Miejskiej Biblioteki Publicznej z przeznaczeniem na zakup
szaf do głównej czytelni przy ul. Św. Jana 10, w związku z przeniesieniem archiwum prasy
regionalnej - kwota 18.327,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków w kwocie  40.000,00  zł  na  realizację  zadania  inwestycyjnego
pn. „Zakup i montaż pergoli śmietnikowej w Przedszkolu Miejskim Nr 13".
III. Dokonuje się przeniesienia:
-   wydatków z  działu  854,  rozdz.  85415 (grupa świadczeń na rzecz osób fizycznych)
do działu 801, rozdz. 80195 (grupa wydatków związanych z realizacją ich statutowych
zadań) w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu, z przeznaczeniem na zwiększenie odpisu
ZFŚS dla nauczycieli emerytów w PM Nr 11 i SP Nr 16 na kwotę 19.000,00 zł.
IV.  Wprowadza  się  do  załącznika  dotacyjnego  środki  z  Funduszu  Pomocy  na  kwotę
2.911,74  zł,  zgodnie  z  Zarządzeniem  Prezydenta  Miasta  Nr  354/2022/P  z  dnia
27 października 2022 r. 
Dokonuje  się  zmiany  w  załączniku  dotacyjnym  dotyczącej  zmniejszenia  dotacji
dla zapewnienia  uczniom  prawa  do  bezpłatnego  dostępu  do  podręczników  w  ramach
zadań  zleconych  na  kwotę  4.660,92  zł,  zgodnie  z  Zarządzeniem  Prezydenta  Miasta
Pabianic Nr 372/2022/P z dnia 18 listopada 2022 r.
V. Dokonuje się zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej wynikają-
cej ze zwiększenia dotacji przedmiotowej o kwotę 100.000,00 zł.
Zmianie  uległa  jednocześnie  wysokość  stawki  kalkulacyjnej  dotacji  przedmiotowej
przekazywanej zakładowi,  przeznaczonej na utrzymanie zasobów lokalowych stanowią-
cych własność Gminy.
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Przewodnicząca  Komisji  Zarządzania  Mieniem  Komunalnym  Pani  Joanna  Kupś
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  poinformowała  o  pozytywnym
zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów Pani  Bożenna  Kozłowska  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Radna  Aleksandra  Stasiak:  czy  w  tej  kwocie  jest  zabezpieczona  kwota  na  rozbiór
pomnika, ponieważ jest tutaj mowa o przebudowie Starego Rynku?

Skarbnik Miasta: środki na rozbiórkę pomnika są zabezpieczone w budżecie, nie w tych
projektach uchwał, zabezpieczone już bodajże we wrześniu.

Następnie  wobec  braku  dalszych  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod
głosowanie projekt ww. uchwały. 

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 8): za przyjęciem uchwały - 22, przeciw - 0, wstrzymało
się – 0.  Podjęto uchwałę Nr LVI/550/22 (zał. nr 9).

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. - projekt nr 3
(zał. nr 10) z autopoprawką

Skarbnik Miasta zgłosiła autopoprawkę do projektu  ww. uchwały: w § 1 i w § 2 jest
„zmniejszeniu” a powinno być „zwiększeniu”. Pozostała treść bez zmian.
I. Zwiększa się plan dochodów per saldem o kwotę 206.692,27 zł, w tym:
1) dochody bieżące (łączna kwota zwiększenia 306  .692,27 zł), w tym:
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  26.249,06  zł  w  związku  z  naliczeniem  odsetek
bankowych  od  środków  pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku
bankowym dotyczącym realizacji zadań z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  167,35  zł  w  związku  z  naliczeniem  odsetek
bankowych od  środków  pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku
bankowym  na  realizację  zadań  związanych  z  wypłatą  rekompensat  i  dodatków,
dla przedsiębiorstw  energetycznych,  gospodarstw  domowych  i  podmiotów  wrażliwych
w zakresie  niektórych  źródeł  ciepła  w  związku  z  sytuacją  na  rynku  paliw  (zgodnie
z art. 29 ust. 5 ustawy z 15 września 2022 r. Dz. U. z 2022 r. poz 1967, gmina przeznacza
całość  odsetek  od  otrzymanych  środków  na  przedsięwzięcia  służące  zwiększeniu
efektywności energetycznej),
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  31.737,86  zł  w  związku  z  naliczeniem  odsetek
bankowych  od  środków  pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku
bankowym na realizację zadań związanych z wypłatą dodatku węglowego (zgodnie z art. 4
ust. 5 ustawy z dnia 11 sierpnia 2022 r. Dz. U. z 2022 r. poz 1692, gmina przeznacza
całość  odsetek  od  otrzymanych  środków  na  przedsięwzięcia  służące  zwiększeniu
efektywności energetycznej),
- zwiększenie dochodów w kwocie 90.000,00 zł w Zarządzie Dróg Miejskich w związku
z większymi  wpływami  z  tytułu  zajęcia  pasa drogowego,  opłaty  eksploatacyjnej,  opłaty
z tytułu  rezerwacji  stanowisk na targowiskach oraz z zwiększonych wpływów z szaletu
publicznego przy ulicy Południowej 15A,
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-  zwiększenie  dochodów w kwocie  158.538,00  zł  z  tytułu  podziału  rezerwy subwencji
ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego na 2022 r.,
2) dochody majątkowe (kwota zmniejszenia 100.000,00 zł), w tym:
-  zmniejszenie  dochodów w §  0760  w kwocie  100.000,00 zł,  w  Wydziale  Gospodarki
Nieruchomościami w związku z obowiązkiem ponoszenia przez Gminy kosztów podatku
VAT od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
II. Zwiększa się plan wydatków per saldem o kwotę 206.692,27 zł, w tym:
1) wydatki bieżące – (łączna kwota zwiększenia 141.248,27 zł), w tym:
-  zwiększenie  wydatków  w  kwocie  116.000,00  zł  w  grupie  wydatków  związanych
z realizacją ich statutowych zadań w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji (w tym: zakup
oleju opałowego, kompletów pościeli, środków chemicznych na pływalnie i żarówek),
-  zwiększenie wydatków w kwocie 25.248,27 zł z tytułu zwiększenia rezerwy ogólnej,
2) wydatki majątkowe – (łączna kwota zwiększenia per saldem 65.444,00 zł), w tym:
- zwiększenie wydatków w kwocie 303.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne
w Zarządzie  Dróg  Miejskich  na zadaniu  pn.  "Zakup sprzętu  do bieżącego utrzymania
dróg",
- zwiększenie wydatków w kwocie 159.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne
w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji  w  związku  z  utworzeniem  nowego  zadania
inwestycyjnego pn: "Modernizacja oświetlenia na hali tenisowej",
-  zwiększenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  3.444,00  zł,  na  zadaniu  "Poprawa
infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic - przebudowa
amfiteatru i nawierzchni na Górce Aktywności w Parku Wolności" - dofinansowanie z RFIL,
-  zwiększenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  22.805,06  zł,  na  zadaniu  "Poprawa
infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic - Budowa hali
sportowej przy SP 13" - dofinansowanie z RFIL z jednoczesnym zwiększeniem wkładu
własnego do wysokości tej kwoty,
-  zmniejszenie  wydatków  w  kwocie  400.000,00  zł  w  grupie  inwestycje  i  zakupy
inwestycyjne w Wydziale Gospodarki  Nieruchomościami (brak finalizacji  zakupu działek
od PKP S.A)

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu  Pani  Iwona  Marczak  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Zarządzania  Mieniem  Komunalnym  Pani  Joanna  Kupś
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  Pani  Grażyna  Wójcik
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów Pani  Bożenna  Kozłowska  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Radny Włodzimierz  Stanek:  zmniejszenie  wydatków 400  tys.  zł  w  związku  z  brakiem
finalizacji zakupu działek od PKP S.A),  o jakie działki chodzi od PKP S.A., czy to chodzi
o to Centrum Przesiadkowe i zakup pod to działek czy o coś innego?

Prezydent Miasta: i tak i nie. Centrum przesiadkowe i tak powstało, natomiast my cały
czas  z  PKP  negocjujemy,  bo  chcemy  działkę  tą,  która  jest  przed  PKP,  przejąć.
Natomiast tą  obok,  gdzie  jest  parking  chcielibyśmy  zakupić,  tak  żeby  mieć  całość.
Tam cały  czas  są kwestie  związane  z  wyborem  geodety,  wyceną,  przerzucanie
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się pismami  jest  dosyć  długie,  natomiast  myślę,  że  w  chwili  obecnej  nie  ma
zdeterminowanej  woli  po stronie PKP, żeby ten teren zbyć na naszą rzecz. Już nawet
nie chodzi  o  kwestie  związane  z  zatoką,  która  powstała  i  możliwością  stawania
autobusów dalekobieżnych, bo to zostało wykonane, ale przede wszystkim chcielibyśmy
tam  zrobić  infrastrukturę,  dla  taksówek,  innych  podmiotów,  które  mogłyby  z  tego
korzystać, a  zgodnie  z  przepisami  PKP  są  takie  zaporowe  ceny,  że  żadna  firma
taksówkowa nie zdecyduje się tam stanąć, bo o ile się nie mylę jest chyba 2 albo 3 zł
za przystanięcie  w  zatoce  parkingowej,  abonament  chyba  200  zł  na  miesiąc.
W związku z tym  interesuje  nas  przejęcie  tego  terenu,  żeby  umożliwić  tam  logiczne
funkcjonowanie  jako  centrum  przesiadkowego.  Natomiast  co  do  samego  peronu
i możliwości kursów autobusów dalekobieżnych jest to wykonane.

Następnie  wobec  braku  dalszych  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod
głosowanie projekt ww. uchwały. 

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  11):  za  przyjęciem  uchwały:  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Podjęto uchwałę Nr LVI/551/22 (zał. nr 12).

Ad. 7
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej Pabianice na lata 2022 – 2035 (zał. nr 13)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały. 
Aktualizacja  WPF spowodowana jest  koniecznością  urealnienia  dochodów i  wydatków
budżetu.  Szczegółowe  wyjaśnienie  zmian  obrazuje  załącznik  nr  3  -  „Objaśnienia
przyjętych  wartości  do  WPF  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata  2022-2035”.  Ponadto
urealniamy załącznik przedsięwzięć jeżeli  chodzi o zadania finansowane z Rządowego
Funduszu  Inwestycji  Lokalnych,  dotyczące  Amfiteatru  oraz  Górka  Aktywności,
jak również przesuniecie na projekcie tramwajowym między wydatkami na zadania około
projektowe  a zadaniem  głównym,  celem  zabezpieczenia  ciągłości  zarządzania  tym
projektem w kwocie 393 tys. zł. Ponadto korygujemy w WPF pozycje dotyczące wydatków,
jeżeli  chodzi  o  poświadczenia i  gwarancje na rok 2023  w związku z tym,  że zostały
już spłacone, wykupione obligacje, które miasto poręczyło spółce miejskie MZK.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów Pani  Bożenna  Kozłowska  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie
projekt ww. uchwały.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  14)  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Podjęto uchwałę Nr LVI/552/22 (zał. nr 15)

Ad. 8
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  zwrotu  kosztów  przewozu
za     1     kilometr  przebiegu  pojazdu  uczniów  niepełnosprawnych  oraz  ich  rodziców
do     przedszkoli, szkół, ośrodków rewalidacyjno-wychowawczych (zał. nr 16)

I  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Pani  Aleksandra  Jarmakowska-Jasiczek  (dalej:
I Z-ca Prezydenta) omówiła projekt ww. uchwały.

Uzasadnienie do uchwały: zgodnie z art. 32 ust. 6, art. 39 ust. 4 i art. 39a Ustawy
z dnia 14 grudnia 2016r. - Prawo Oświatowe (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1082, z 2018 r.
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poz. 2245, z 2021r. poz. 762, z 2022r., poz. 655, 1079, 1116, 1383, 1700, 1730, 2089)
obowiązkiem  gminy  jest  zapewnienie  niepełnosprawnym  dzieciom  bezpłatnego
transportu do  przedszkola/szkoły/ośrodka  rewalidacyjnego.  Obowiązek  ten  gmina
spełnia poprzez  zorganizowanie  bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu
uczniów  we własnym  zakresie  albo  poprzez  zwrot  kosztów  przewozu  uczniów
i ich rodziców.  W wyniku  nowelizacji  przepisów wspomnianej  ustawy Prawo Oświatowe
z dniem  27 października  2022r.  zmodyfikowano  zasady  kalkulacji  zwrotu  kosztów
dowozu uczniów oraz ich rodziców i określono według wzoru:
koszt = (a - b) x c,
gdzie:
a - liczba kilometrów drogami publicznymi z miejsca zamieszkania do przedszkola/ szkoły/
ośrodka, a także przewozu rodzica z tego miejsca do miejsca zamieszkania lub miejsca
pracy i z powrotem,
b  -  liczba  kilometrów przewozu  drogami  publicznymi  z miejsca   zamieszkania  rodzica
do miejsca pracy i z powrotem, jeżeli nie wykonywałby przewozu, o którym mowa w lit. A,
c - stawka za kilometr przebiegu pojazdu.
W obecnym stanie prawnym stawkę za kilometr przebiegu pojazdu określa rada gminy,
w drodze uchwały, przy czym stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach
wydanych na podstawie art.  34a ust.  2 ustawy z dnia 6 września 2001r.  o transporcie
drogowym (t. j. Dz. U. z 2022 r. poz. 2201)

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu  Pani  Iwona  Marczak  poinformowała
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Radny  Włodzimierz  Stanek:  pytanie  moje  i  całego  grona  rodziców  dzieci
niepełnosprawnych,  bo  zaproponowane stawki  są  to  stawki  minimalne,  które  wynikają
z rozporządzenia. Oczywiście Rada może te stawki podnieść, skoro radni grupy rządzącej,
władze  miasta  tak  ochoczo  podnoszą  podatki  do  prawie  maksymalnych  stawek,
które wynikają z przepisów, dlaczego w tym przypadku idą po maksymalnym minimum
i nie  dają  chociaż  troszkę  więcej  niż  to  minimum  przewiduje?  Kwestia  druga,
ten współczynnik  z  rozporządzenia  rozsądny  i  sensowny,  ale  w  przypadku  Pabianic,
zdaniem  wielu  rodziców  osób  niepełnosprawnych,  jeszcze  powinien  być  uzupełniony
o jakąś  rekompensatę  wynikającą  z  gigantycznych  korków,  które  mamy  w  mieście.
Oczywiście  nie  będziemy  zgłaszać  formalnej  poprawki,  bo  jej  los  jest  przesądzony,
ale trzeba  się  chyba  zastanowić,  czy  wysokość  tej  stawki  powinna  być  po  tych
minimalnych kosztach, czy nie spróbować chociaż te 20% dołożyć, bo po Pabianicach
jeździ się wiadomo jak, w ogromnych korkach, gdzie samochód paliwo wypala, natomiast
kilometry nie biegną. 

I Z-ca Prezydenta: jest projekt Ministra Transportu aby ta stawkę podnieść o 20 %, jeśli
coś takiego się zadzieje, wtedy będziemy się ustosunkowywali do tego.

Następnie  wobec  braku  dalszych  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod
głosowanie projekt ww. uchwały. 

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  17)  za  przyjęciem  uchwały:  -  21,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Podjęto uchwałę Nr LVI/553/22
(zał. nr 18).
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Ad. 9
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Pabianic
z     organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku  publicznego
i     o     wolontariacie na 2023 rok (zał. nr 19)

I Zastępca Prezydenta omówiła projekt ww. uchwały.
Uzasadnienie  do  uchwały:  głównym  celem  Programu  współpracy  Miasta  Pabianic
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  w art.  3 ust.  3  ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023
rok jest  podniesienie jakości  życia  mieszkańców poprzez realizację  zadań publicznych
Miasta  we współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  wzmocnienie  partnerstwa
pomiędzy Miastem a organizacjami pozarządowymi.

Przedmiotem  współpracy  miasta  z  organizacjami  pozarządowymi  jest  realizacja
zadań należących do sfery zadań publicznych wskazanych w art. 4 ust. 1 ww. ustawy,
w zakresie odpowiadającym zadaniom miasta.

Art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego
i  o  wolontariacie  jednoznacznie  stanowi  o  obowiązku  uchwalenia  rocznego  programu
współpracy  po  przeprowadzeniu  konsultacji  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 tejże ustawy.

Konsultacje  przedmiotowego  Programu  zostały  przeprowadzone  w  trybie
określonym w § 18 załącznika do uchwały Nr VIII/88/15 Rady Miejskiej  w Pabianicach
z  dnia  26  marca  2015r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji
z  mieszkańcami  Miasta  Pabianic  oraz  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami
wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach
Nr  XIII/142/15  z  dnia  25  czerwca  2015r.  oraz  Nr  VI/68/19  z  dnia  24  kwietnia  2019r.
i  obejmowały  konsultacje  z  Pabianicką  Radą  Działalności  Pożytku  Publicznego
i  organizacjami  pozarządowym i  podmiotami,  o  których  mowa w art.  3  ust.  3  ustawy
z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie.
Z  przebiegu  konsultacji  zostały  sporządzone  raporty  i  zamieszczone  na  stronie
internetowej  i  tablicy  ogłoszeń  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach  oraz  w  Biuletynie
Informacji Publicznej.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Piotr Duraj poinformował o pozytywnym
zaopiniowaniu projektu ww. uchwały.

Radny  Piotr  Różycki:  mam  pytanie  w  imieniu  mieszkańca,  ostatni  protokół  RDPP
jest z 9 marca 2021r., czy ta Rada się spotyka, a jeżeli tak, to dlaczego taka informacja
nie jest powszechnie  dostępna,  ewentualnie  słabo czytelna? Druga kwestia,  rozumiem,
że były  konsultacje  dotyczące  programu  współpracy,  które  organizacje  uczestniczyły
w tych konsultacjach, jakie były uwagi?

Radna Dorota Pędziwiatr: to prawda, Pabianicka rada Działalności Pożytku Publicznego
nie spotykała się już od bardzo dawna, przyczyny są bardzo różne i  złożone, najpierw
to była pandemia, teraz nie mogliśmy znaleźć wspólnego terminu natomiast jeśli się uda,
to  spotkamy się  jeszcze prawdopodobnie  w tym roku,  a  jeśli  jeśli  nie  to  na  początku
przyszłego, tak, żeby ustalić plan pracy takiej stacjonarnej. Konsultacje były ogłoszone,
organizacje  samodzielnie  nie  wzięły  udziału.  Natomiast  jako  przewodnicząca  rady,
w imieniu organizacji zgłosiłam jedną poprawkę, która została uwzględniona.
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Radny Piotr Różycki: czyli wzięły jakieś organizacje udział w tych konsultacjach, czy nie?

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  Pani  Ewa  Smuga  (dalej:
Naczelnik  WSSiG):ogłoszone  konsultacje  były,  natomiast  wypowiedziała  się  jedynie
PRDPP, żadna z organizacji nie zgłosiła uwag do programu.

Radna Dorota Pędziwiatr:  od lat  namawiamy organizacje pozarządowe,  żeby nie  tylko
biernie  przyglądały  się  temu  programowi,  ale  tez  zgłaszały  uwagi.  Nie  mamy wpływu
na to, zę organizacje nie  zgłaszają uwag albo program jest  tak dobrze skonstruowany,
że nie  da  się  wymyślić  nic  nowego.  Po  raz  drugi  biorę  udział  w  tych  konsultacjach,
i zgłaszam  poprawki,  zostają  uwzględniane,  za  co  bardzo  dziękuję.  Przy  tej  okazji
w imieniu organizacji pozarządowych i PRDPP dziękuje, że te poprawki są uwzględniane
i za to,  że program ma sztywne ramy,  natomiast  wiemy,  że organizacje mogą zawsze
liczyć na pomoc i wsparcie ze strony urzędu.

Radny Piotr Różycki: czy w związku z tym, że organizacje pozarządowe nie biorą udziału
w tych konsultacjach.  Macie Panie jakąś diagnoza tego problemu, bo jest  to problem.
Na jakiej  zasadzie  się  odbywają  te  konsultacje,  czy  Państwo  maja  jakiś  wykaz  tych
organizacji, kierujecie jakieś pisma, e-maile, zachęcacie, powtarzacie? 

Radna  Dorota  Pędziwiatr:  tak,  robimy  niemal  wszystko  i  akurat  dziś  właśnie  mamy
spotkanie  na  żywo  z  organizacjami  pozarządowymi,  które  zorganizował  nam  urząd
i będę powtarzała jak mantrę:  nie wiem dlaczego nie ma tej  odpowiedzi,  ale będziemy
próbować  i  postaramy  się,  żeby  organizacje  samodzielnie  zgłaszały  te  uwagi  lub
kierowały do mnie. Ale powtarzamy to cały czas, zachęcamy, ale no już nie mamy wpływu,
że tej odpowiedzi brak. 

Naczelnik  WSSiG:  zawsze  staramy  się,  aby  raz  do  roku  było  duże  spotkanie
z organizacjami  pozarządowymi,  dzisiaj  właśnie  takie  mamy,  gdzie  też  zaprosiliśmy
organizacje  do  przedstawienia  harmonogramu  działań  na  najbliższy  rok.  Organizacje
są przygotowane,  zgłosiło  się  20  organizacji,  także one są,  działają  w mieście  i  biorą
aktywny udział.  Chce wierzyć,  że po prostu do programu współpracy nie  miały uwag,
natomiast chętne do współpracy są zawsze i myślę, że ta współpraca będzie się nadal
dobrze układała. 

Radny Piotr Różycki: poproszę wykaż tych instytucji, które Państwo powiadamiacie.

Naczelnik WSSiG: ogłoszone są na BIP-ie, mamy też liste e-mailingową, powiadamiamy
zgodnie z uchwała o konsultacjach.

Radny Tadeusz Gęs: mam prośbę, żeby taką uchwałę procedować po takim spotkaniu.
Ja wiem,  że  chodzi  o  czas,  to  może  wcześniej  robić  to  spotkanie  i  dopiero  po  tym
spotkaniu podejmować ta uchwałę. 

I  Zastępca  Prezydenta  Miasta:  chciałam powiedzieć,  że  w  PRDPP i  innych  organach
zasiadają  przedstawiciele  środowisk,  zajmujących  się  wolontariatem  czyli  fundacji,
stowarzyszeń, więc są to osoby, które mają ogromny wpływ na to co dzieje się w mieście.
Myślę,  że  osoby,  które  świadomie  działają  w stowarzyszeniach,  fundacjach są  bardzo
świadome  i  zawsze  przeglądają  tą  uchwałę  i  nie  możemy  chyba  zarzucić  zarządom
stowarzyszeń  i  fundacji,  że  robią  coś  nieświadomie,  źle.  Myślę,  że  oni  robią  bardzo
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dobrze i  wiedza  co  robią.  Razem  z  panią  Naczelnik  i  panią  radną  postaramy  się,
żeby Państwa  prośba  została  spełniona,  na  pewno  będziemy  o  tym  rozmawiali
na dzisiejszym spotkaniu,  żeby ich  aktywność była  w tym temacie większa.  Natomiast
proszę  mi  wierzyć,  że  my  do  tego  zarządów  fundacji  i  stowarzyszeń  nie  możemy,
możemy prosić, rozmawiać i myślę, ze wszyscy jesteśmy bardzo świadomi, co robimy.

Następnie  wobec  braku  dalszych  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod
głosowanie  projekt ww. uchwały.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  20):  za  przyjęciem  uchwały  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Podjęto uchwałę Nr LVI/554/22 (zał. nr 21)

Ad. 10
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  określenia  lokalnych  standardów
urbanistycznych na terenie miasta Pabianic (zał. nr 22) 

Prezydent Miasta Pabianic omówił projekt ww. uchwały.
Celem  podjęcia  zmiany  określenia  lokalnych  standardów  urbanistycznych

na terenie miasta Pabianic, jest uściślenie i sprecyzowanie zasad związanych z lokalizacją
określonych w uchwale miejsc parkingowych. W związku z rosnącym zapotrzebowaniem
na  miejsca  parkingowe,  wynikła  potrzeba  określenia  zasad  lokalizacji  miejsc
parkingowych związanych z inwestycją mieszkaniową, aby nie doprowadzić do sytuacji,
w której  część miejsc  parkingowych  ogólnodostępnych  zlokalizowanych  np.  w  pasach
drogowych  będzie  przypisywana  do  tychże  inwestycji.  Tym  samym  wprowadzona
zmiana określa  zasady  lokalizacji  miejsc  parkingowych  w  ilościach  określonych
w lokalnych standardach urbanistycznych na terenie inwestycji mieszkaniowej.

Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  Pani  Grażyna  Wójcik
poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały. 

Radny Piotr Różycki: bardzo dobra uchwała, co z inwestycjami już realizowanymi?

Prezydent Miasta: dotychczasowi inwestorzy, którzy złożyli do nas dokumenty i otrzymali
decyzje,  w  zasadzie  to  była  jedna  decyzja,  podeszli  do  tego  w  sposób  kompleksowy
i zabezpieczyli  miejsca  parkingowe  w  ramach  nieruchomości,  o  której  zabudowę
występowali.  Natomiast  wychodzimy  w  przód,  widzimy  takie  zagrożenie,  że  to  jest
nieprecyzyjne i dlatego prewencyjnie taka propozycję składamy. 

Następnie  wobec  braku  dalszych  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod
głosowanie projekt ww. uchwały. 

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  23)  za  przyjęciem  uchwały:  -  22,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Podjęto uchwałę Nr LVI/555/22 (zał. nr 24).

Ad. 11
Informacje i komunikaty
Prezydent  Miasta:  na  większość  pytań  już  Państwo  w  trakcie  odpowiedzieliście,
ja uszczegółowię:  termin wyburzenia pomnika:  generalnie  powiedziałbym,  że  do końca
roku, natomiast lada dzień, niezwłocznie, w miarę szybko.
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Wędkowanie  na  Lewitynie:  też  odpowiedź  padła,  ale  diabeł  tkwi  w  szczegółach.
Na chwilę obecną,  żeby  rozwiać  wszelkie  wątpliwości,  zgodnie  regulaminem,
wędkowanie na  Lewitynie  jest  zakazane.  Jeśli  będzie  dopuszczone  to  tylko  wtedy,
kiedy będzie  stowarzyszenie, które będzie skupiało określoną liczbę osób, które będą
wiedziały dokładnie kiedy i gdzie i jakie wyszczególnione gatunki mogą łowić. Rozmowy
na  pewno będą  trwały  i  mam nadzieję,  że  będą  partnerem,  bo  najważniejsze  w  tym
dopuszczeniu  możliwości  łowienia  na  Lewitynie  jest  bezpieczeństwo  zbiorników,
tak żeby stan  wody  i  stan  ryb  był  w  nich  zachowany,  także  będzie  to  możliwe  tylko
i wyłącznie  po  konsultacji  z  ichtiologiem.  Obie  strony  wyrażają  wolę  współpracy,
ale jeszcze sporo pracy przed nami, żebyśmy to mogli uszczegółowić.
Również odpowiedź została udzielona na trzecią wątpliwość tj. Remondis. To jest kolejny
przetarg,  były  cztery  przetargi  i  firma,  zgodnie  z  warunkami  przetargu,  wykazała  się,
że ma potencjał,  doświadczenie,  możliwości.  Ona  jest  na  naszym  rynku  kompletnie
nieznana  z  takich  inwestycji,  natomiast  wygrała  przetarg  i  utrzymuje,  że  wykona
to rzetelnie,  dobrze  i  w  terminie.  Tez  byłem  zdziwiony,  że  firma,  która  nie  zajmuje
się takimi rzeczami,  w  takie  projekty  wchodzi,  ale  spełnia  warunki  i  zgodnie  z  ustawą
o zamówieniach publicznych została wybrana do realizacji tego zadania i umowa została
podpisana. 

Radny Piotr  Różycki:  czy ta  umowa,  która jest  podpisana z wykonawca zawiera takie
zabezpieczenie, że on może te czynności zlecać dalej?

Radny  Tadeusz  Gęs:  na  jakim  rynku  jest  znana?  Chodzi  mi  jeszcze  o  pisma,  które
rozważaliśmy  na  komisjach,  jedno  odnośnie  basenu,  które  bardzo  mnie  niepokoi,
drugie odnośnie  PCM  i  odpowiedzi  Pana  Prezydenta  odnośnie  tych  próśb  o  sale
endoskopijne. Panie Prezydencie, czy jest szansa chociaż w części zrefundować prośbę
PCM? 

Prezydent Miasta:  rozumiem, że są komisje i  tam są poruszane poszczególne tematy,
teraz  jesteśmy w punkcie  informacje  i  komunikaty.  Pierwsze  pytanie,  firma  Remondis
jest znana  na  rynkach  międzynarodowych.  Po  drugie,  umowa  nie  jest  tajna,  można
zajrzeć,  zazwyczaj  w przetargach każdy zastrzega sobie  możliwość podwykonawstwa.
Co do PCM, chciałbym zwrócić uwagę, że PCM ma swój organ założycielski w postaci
Miasta  Pabianice,  natomiast  finansuje  jego  działalność  Narodowy  Fundusz  Zdrowia
i w związku  z  tym  mam  nadzieje,  że  będzie  tak  wyceniał  punktację,  że  PCM  będzie
w stanie  sprostać  wymaganiom,  którego  oczekują  pacjenci.  Miasto  Pabianice  nie  jest
płatnikiem usług zdrowotnych.

Przewodniczący  Rady:  przypominam,  że  sesja  budżetowa  odbędzie  się  20  grudnia
o godz.  13,00.  Harmonogram  prac  nad  projektem  budżetu  został  ustalony.  Drugi
komunikat: z inicjatywy Starosty przy przychylności Pana Prezydenta, Przewodniczącego
rady  Powiatu  i  mojej  zmieniamy  charakter  miejsko-powiatowego  spotkania
wigilijnego. Wigilia będzie miała miejsce 18 grudnia przed kościołem NMP, przy udziale
i honorowym  patronacie  księdza  biskupa  Grzegorza  Rysia.  Będzie  to  spotkanie
z mieszkańcami,  będziemy  chcieli  się  z  nimi  podzielić  posiłkiem  bożonarodzeniowym,
jak również z inicjatywy Koalicyjnego Klubu Radnych przekazaliśmy dosyć duże środki
finansowe na to,  żeby sfinansować paczki  dla  najbiedniejszych mieszkańców naszego
miasta. O szczegółach Wigilii 18 grudnia jeszcze poinformujemy.
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Ad. 12
Przewodniczący Rady zamknął obrady LVI  sesji Rady Miejskiej w Pabianicach  o godz.
13,45.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokołowała:                                                                      Obradom przewodniczył:

     Magdalena Witkowska                                                            Krzysztof Rąkowski
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